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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL  

încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara 
din  data de 27.08.2009 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia 

care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.140/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 16 consilieri, lipsesc motivat d-nii consilieri locali: Leu Mihai, Dan 
Nicolae Robert şi Solomon Cristian. Lipsesc nemotivat: d-na consilier local Farcaş Bianca 
Magdalena şi d-nul consilier local Bejinariu Valeriu. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu 
Marius Hada, şi d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 
 
În continuare dau cuvântul d-nului secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa din data de 30.07.2009.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, până la data prezentei şedinţe, nu 

a avut obiecţii cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din 
data de 30.07.2009. 

 
Domnilor consilieri, procesul verbal al şedinţei din 30 iulie, v-a fost pus la 

dispoziţie, cu ocazia şedinţelor de comisii, îl supun aprobării dvs..” 
Procesul verbal se aprobă în unanimitate  de voturi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după 
cum urmează:  

� introducerea  la punctul 1, 2 şi 3 a trei proiecte de hot ărâre:  
 
- Proiect de hot ărâre  privind  aprobarea aloc ării sumei de 28.000 lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, pentru perechile c are au sărbătorit sau vor 
sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
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- Proiect de hot ărâre  privind darea în folosin ţă cu titlu gratuit, pe termen limitat,  a 
unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” din 
municipiul Hunedoara, în favoarea  ASOCIA ŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, cu 
sediul în Hunedoara, B-dul Libert ăţii, nr.17, jude ţul Hunedoara. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 

- Proiect de hot ărâre  privind  aprobarea aloc ării sumei de 610.000 lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, în vederea sus ţinerii ASOCIA ŢIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competi ţional 2009-2010 . 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 

� iar  dup ă punctul 11, introducerea a  dou ă proiecte de hot ărâre : 
 

-  Proiect de hot ărâre  privind aprobarea d ării în folosin ţă pe termen de 10 ani a bazei  
sportive „MICHAEL KLEIN”, cu titlu gratuit, c ătre Asocia ţia „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’.  

Iniţiator: consilier local Bobouţanu Dan 
 

- Proiect de hot ărâre  privind  aprobarea aloc ării sumei de 532.855,39  lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, în vederea sus ţinerii ASOCIA ŢIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competi ţional 2009-2010. 

Iniţiator: consilier local Bobouţanu Dan 
 

              Ordinea de zi se renumeroteaz ă în mod corespunz ător şi va avea 
următoarea form ă: 
 
1. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de 28.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în acest an 
„Nunta de Aur”. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 

2. Proiect de hotărâre  privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen limitat,  a unor 
bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” din municipiul 
Hunedoara, în favoarea  ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, cu sediul în 
Hunedoara, B-dul Libertăţii, nr.17, judeţul Hunedoara. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 
3. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de 610.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, în vederea susţinerii ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competiţional 2009-2010. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 

4.  Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2009.                                                                       Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
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5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în municipiul Hunedoara 
a manifestării „FESTIVALUL  BERII”,  în perioada 04.09. - 06.09.2009. 

                                                                                        Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
6. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei  locuinţe convenabile situată în municipiul 
Hunedoara.                                                                     Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a  sumelor necesare 
pentru realizarea obiectivului de investiţii „Bloc  de locuinţe pentru tineri destinate închirierii 
– etapa II, strada Alexandru Vlahuţă nr. 16A, municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara”. 

                                                                                        Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor Convenţii de Parteneriat  între 
Municipiul Hunedoara şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Hunedoara, precum şi  între Municipiul Hunedoara şi Agenţia Judeţeană pentru Ocuparea 
Forţei de Muncă. 

                                                                                        Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
9. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din administrarea 
Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor deţinători ai 
construcţiilor. 

                                                                                       Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a  terenului în 
suprafaţă  de 493,0 mp situat  în municipiul Hunedoara,  str. Carpaţi nr. 90 , înregistrat în 
CF Hunedoara nr. 60435 , nr. cadastral  60435.  
                                                                                       Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 
11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin licitaţie publică  a  terenului 
în suprafaţă de  16,0 mp situat în b-dul Corvin nr.9 A din municipiul Hunedoara, înscris în 
CF Hunedoara 60728 , provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, 
nr.top 2064/55/61. 
                                                                                   Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 95,0 mp situat în municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor, înscris în CF 
Hunedoara nr. 60574 provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1627N, nr. cad. 3081 
aferent platformelor de expunere marfă şi spaţiilor de acces la magazinul existent.  

                                                                                       Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 
13. Proiect de hotărâre   privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 16 parcele de 
teren în suprafaţă de 22,3 mp fiecare aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara, 
situate în Piaţa Obor - zona III, pentru construirea de spaţii comerciale provizorii.  
                                                                                      Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 
14. Proiect de hotărâre  pentru  modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
274/2005, privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului 
Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor din municipiul Hunedoara. 

Iniţiator: primar Ovidiu Marius Hada 
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15. Proiect de hotărâre  privind aprobarea dării în folosinţă pe termen de 10 ani a bazei  
sportive „MICHAEL KLEIN”, cu titlu gratuit, către Asociaţia „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’.  

Iniţiator: consilier local Bobouţanu Dan 
 

16. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de 532.855,39  lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, în vederea susţinerii ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competiţional 2009-2010. 

Iniţiator: consilier local Bobouţanu Dan 
 

17. Prezentarea adresei înaintată de Federaţia Autorităţilor Locale din România  privind 
organizarea cursului de instruire la distanţă adresat consilierilor locali, înregistrată la 
Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.39254/13.08.2009. 
 
18. Diverse.     
 

Preşedintele de şedin ţă : 

„Se supune la vot ordinea de zi modificată şi renumerotată, prezentată mai 
sus, care se aprobă în unanimitate. 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consili eri 
care au un interes patrimonial, fie personal, fie p rin so ţ, so ţie, afin sau rude pân ă la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbateril or Consiliului local, s ă anun ţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pen tru a se consemna în procesul 
verbal. 

 
Vă aducem la cuno ştin ţă faptul c ă hot ărârile adoptate de Consiliul local 

cu înc ălcarea dispozi ţiilor art.46 alin.(1) din Legea administra ţiei publice locale 
nr.215/2001, republicat ă, cu modific ările şi complet ările ulterioare, sunt nule de 
drept. 

 
Având în vedere faptul c ă pe ordinea de zi au fost introduse 5 proiecte 

de hot ărâre, iar unele dintre acestea se reg ăsesc la primele puncte de pe  ordinea de 
zi, se acord ă o pauz ă de jum ătate de or ă pentru întocmirea rapoartelor de c ătre 
comisiile de specialitate.” 

 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-   d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.141/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Munteanu Gigi:  
„Salut această iniţiativă, legată de fotbalul hunedorean, toţi ştim că este un 

fenomen social, nu mai este o situaţie pe care s-o punem în discuţie. Mă bucur că există 
această deschidere pentru reunirea activităţii sportive şi mai ales a celei la nivel de copii şi 
juniori. Salut ideea de a acorda acestei Asociaţii sportive, în folosinţă, această bază. 
Singurul lucru pe care aş vrea să-l propun, ca un amendament, să acordăm baza pe 
perioada mandatului nostru, adică pe 3 ani. Noi nu dorim să-i impietăm activitatea 
următorului consiliu, al următorului primar. Ar fi o chestie de bun augur,  să arătăm buna 
intenţie a noastră, a consilierilor. 

Aceasta este propunerea mea, propun 3 ani, în ideea în care nu ne depăşim 
atribuţiunile, având în vedere că avem mandat pe încă 3 ani. 

Încă o dată, salut această iniţiativă şi sper să fie de bun augur pentru copiii şi  
tineretul hunedorean.” 

 

D-na Vasilescu Tatiana :  
„Am observat că proiectul de hotărâre nr. 2 şi proiectul de hotărâre nr.15 au 

aceeaşi temă, diferă iniţiatorii şi termenul pentru darea în folosinţă a stadionului, unul cu 
titlu  gratuit, iar altul pe 10 ani. Mă întreb, dacă cele două proiecte ar trece amândouă,  
care dintre ele s-ar aplica? Care ar fi cel corect din punct de vedere juridic. 

Pe de altă parte, şi eu aş fi de acord ca termenul să fie mai mult decât 1 an. 
Chiar dacă este limitat, fiindcă dacă se găseşte un investitor, care ar dori să investească în 
acest stadion, normal ar trebui să-i dăm un termen de 3 sau 5 ani. Poate 10 ani este 
hazardat, dar trebuie să găsim o cale de mijloc, să discutăm aceste proiecte oarecum  în 
paralel. Din punct de vedere juridic ar trebui să discutăm, dacă ar putea trece amândouă 
proiectele, care ar fi cel bun şi cel care se va pune în aplicare?” 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
“Deocamdată discutăm despre proiectul nr.2.,  să ne limităm la el.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Doresc să fac o completare care mi se pare oportună. Având în vedere că 

discutăm în amendament de aceea perioadă de 3 ani, aş propune ca în contract, în cazul 
în care trece acest amendament, deci în contract să fie specificat clar faptul că: în situaţia 
în care această echipă se desfiinţează, în 6 luni, într-un an,  automat baza revine primăriei. 
Deci asociaţia nu poate emite pretenţii asupra acestei baze, pe perioada în care are 
contract. 

Un al doilea punct care aş dori să se specifice clar, toţi ştim că există discuţii 
şi există un gând bun de a reînvia acel Corvinul 1921, tot în contract să fie specificat: în 
momentul în care apare o altă echipă în Hunedoara, să poată juca pe acelaşi stadion.  
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Să plecăm din start pe un temei de reciprocitate, de cordialitate şi de 
înţelegere, faţă de orice înseamnă mişcare sportivă. 

Fiindcă noi nu încercăm aici să favorizăm pe unii. Iar, în cazul în care 
următorii sunt mai buni nu trebuie refuzaţi din start. 

 În cazul în care acel amendament al meu va trece, cel referitor la perioada 
de 3 ani, doresc să fie incluse şi aceste două puncte în contractul cu municipalitatea.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În varianta  în care alte echipe vor veni, ideea pentru darea în folosinţă 

gratuită, pe sezon, pe an competiţional, a fost doar pentru că în mandatul trecut acest 
stadion a fost dat unei societăţi private care nu a avut performanţe. 

Nimeni nu  a putut să vină cu o altă propunere, cu o echipă mai performantă 
pentru că exista un contract. Întrebarea mea este: credeţi dvs. că dacă vre-un investitor ar 
vrea să investească în stadion, dvs. nu aţi putea să faceţi o propunere să modificăm acest 
contract? Să îl atribuim pe mai mult ? 

Întrebarea mea este: dacă această echipă va retrograda din D în Liga a V-a , 
vom bloca stadionul pentru această echipă?  Am înţeles opinia dvs. : vreţi pe o perioadă de 
3 ani.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Da, vă motivez şi de ce. În momentul în care aţi ţine cont de ceea ce eu am 

anunţat înainte aici ca punct expres în acest contract, este faptul, că dacă aceea echipă 
apare, ea poate juca împreună pe stadion, cu echipa despre care vorbim acum. Orice 
echipă a Hunedoarei este a noastră. 

Nu este cazul să facem comparaţie cu societatea privată Corvinul 2005, 
pentru că aici vorbim de un ONG şi în măsura în care nu impietează activitatea, eu nu 
vreau merg pe un scenariu negativ, dar dacă echipa va retrograda, dacă nu avem altă 
echipă va fi bună şi aceasta, chiar dacă se va afla în Liga a V-a. deci poate să joace în 
continuare pe acest stadion, dar dacă va apărea o altă echipă, care să joace la nivelul Ligii 
a II-a, va putea să joace pe acelaşi stadion, dar păstrând proporţiile. 

 Nu vom permite unei echipe de Liga a V-a să strice terenul unei echipe de 
Liga a II-a.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întrebarea mea este: credeţi că dacă noi astăzi, nu avem suficiente resurse 

să susţinem o echipă, vom putea susţine 2 echipe? 

Să discutăm varianta: datoriile de la FC Corvinul 1921 vor fi plătite şi ei vor 
reveni pe scena fotbalistică, vor vrea să joace, credeţi dvs. că hunedorenii ar mai accepta 
să   joace două echipe de stadion?” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Domnule Primar, sunt perfect de acord cu dvs., aveţi dreptate când spuneţi 

acest lucru, dar… voi solicita consiliului să susţinem una dintre ele, probabil consilierii, în 
cunoştinţă de cauză, atunci, vor lua o decizie.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Tot consilierii, în cunoştinţă de cauză, la expirarea acestui contract, pot să 

iniţieze un nou proiect, vom vedea performanţa acestei echipe.” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Există un amendament, ar trebui să-l votăm.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest contract se poate prelungi, an de an, fiindcă avem susţinerea dvs.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Motivul acestui amendament este suspiciunea faptului care poate reieşi din 

interpretarea textului, pe un an condiţionat, la nivelul situaţiei în care: după un an de zile vă 
descurcaţi…… nu aş vrea ca această echipă să fie pusă în această situaţie. 

 Este ca şi când, în situaţia în care apare o a doua echipă, aceasta este dată 
afară după un an de zile, pentru că noi nu avem contract decât pe un an ….Se poate cere 
consiliului….… ” 

 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs., ca şi consilier, aţi putea să susţineţi o echipă în Divizia D dacă Corvinul 

ar veni şi ar juca în Liga I? 

 Deci, atunci nu are rost să discutăm, pentru că nu se va întâmpla treaba 
aceasta, pentru că tot dvs. puteţi avea iniţiative, şi să continuaţi contractul.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu, nu se pune problema…De acord, nu fac polemică, îmi face plăcere să 

am discuţii cu dvs., în condiţii de normalitate, pentru a vedea şi alţii că se discută în condiţii 
de respect reciproc, fapt ce îmi face plăcere…. 

Eu a făcut acest amendament, o să rog pe colegii consilieri să discearnă, faţă 
de această propunere. Eu nu am nimic împotriva dvs., asta nu înseamnă că nu susţin 
propunerea dvs.. În cazul în care nu trece amendamentul meu, eu voi fi primul care va vota 
proiectul de hotărâre iniţiat de dvs. 

Rog domnii consilieri să se gândească la toate discuţiile noastre purtate aici, 
şi să ia o decizie în cunoştinţă de cauză.” 

 

Se votează amendamentul propus de către domnul consilier local Munteanu 
Gigi :„pe timp de 3 ani competi ţionali” şi se vor ad ăuga clauzele în contract. 

Amendamentul  nu a fost adoptat,   a întrunit 8 voturi „pentru” (Szilagyi Ana 
Maria, Bobouţanu Dan, Hepuţ Teodor, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi, 
Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia), 6 voturi „împotrivă” (Cazan Florin, Apostolescu 
Dan, Goghiţă Daniel, Neamţiu Ioan, Zuberecz Richard, Horvath Zoltan) şi 2 „abţineri” 
(Demeter Ilie şi Gyorfi Jeno), astfel se votează proiectul de hotărâre în forma iniţială. 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.142/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 

„Suma respectivă se regăseşte în bugetul local al municipiului.” 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Poate că în mod normal ar trebui să-mi cer scuze că am depus două 

proiecte de hotărâre, călcându-mă pe picioare cu domnul Primar. Nu am ştiut că şi dânsul 
depune aceste proiecte, nu aş mai fi depus eu, fiind vorba despre acelaşi subiect… 

Am făcut-o la dorinţa Asociaţiei Fotbal Club Hunedoara. A trecut proiectul de 
hotărâre cu 1 an, le veţi citi pe ale mele, fiind consilier şi nu primar  ale mele nu sunt la 
început  ci la urmă. Nu am dorit să iau cuvântul la cel proiect de hotărâre… 

Referitor la acest proiect de hotărâre, reprezentanţii asociaţiei sunt în sală, ei 
au prezentat un buget de cinci sute şi ceva de mii. 

Domnul Primar, de fapt, nu le dă decât 150.000 lei, nu 610.000 lei pentru că 
dacă observaţi, în continuare sunt sume alocate, moştenite de pe timpul dacilor,  pentru 
repararea terenului. Sunt alocate sume de bani, dar nu ne apucăm niciodată de treabă. 

A fost doar o discuţie, nu am nici un amendament pentru că o să susţin 
proiectul meu. Vă mulţumesc.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cu privire la acest proiect de hotărâre, domnule consilier, dvs. aţi fost 

informat, când aţi fost la mine în birou, mi-aţi adus lista cheltuielilor.  

Propunerea dvs. nu are buget. Dvs. nu mi-aţi propus un buget ci doar o  listă 
de cheltuieli. Nu aţi identificat nici sursa de unde să se aloce fondurile. Ne-aţi pus doar o 
listă de cheltuieli, pe care puteam să o discutăm. Putem să o facem publică, să se poată 
discuta. Acele cheltuieli sunt oarecum…” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Eu am făcut-o publică, am făcut public şi bugetul, am spus de unde vin 

banii…..am şi cerut aici, în nota de fundamentare, cine să asigure, pentru început, în acest 
an competiţional,.... dar din păcate stimaţi colegi această echipă de fotbal este, ca să zic 
aşa,  ca un bastard privită, are două mame, pe mine şi pe domnul Leu, nu are tată. 

Noi nu am făcut-o pentru a colora planul politic, ci pentru că pur şi simplu 
oamenii din Hunedoara……” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, eu v-am lăsat să vă expuneţi punctul de vedere, m-aţi 

întrerupt şi îmi explicaţi că dvs. cu Mihai Leu sunteţi mame a acestui club, foarte bine… eu 
vă sfătuiesc să vă căutaţi şi tată. 

Consiliul local este aici să hotărască. Dvs. puteţi să nu aprobaţi bugetul, dvs. 
aveţi bugetul acestui municipiu, puteţi să-mi spuneţi de unde să tăiem bani, să alocăm mai 
mulţi pentru fotbal. Când vreţi puteţi să faceţi treaba aceasta. Chiar acum.” 
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Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Da, există, probabil dacă mă uit mai cu atenţie, de pe clădirea Primăriei, la 

lista de investiţii,  unde tot reparăm clădirea, ar putea să mai aştepte, pentru că arată 
bine….” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, propuneţi concret…un amendament.” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Nu propun nici un amendament…am făcut doar o declaraţie.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă mulţumesc.” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„ Dvs. aţi spus că are mamă nu are tată, să ne căutăm tată…. .” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„ Eu nu am spus, dvs. aţi spus…. Eu v-am sugerat să vă căutaţi tată…..” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„ Dacă municipiul Hunedoara, ca membru fondator nu se regăseşte în 

postura de tată, nu ştiu de ce a fost acceptat pe lista membrilor fondatori.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„ Atunci trebuie să schimbaţi mamele, pentru că pe lista de membri fondatori 

este domnul Lucescu şi domnul Andonie.” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„ Staţi liniştit că dânşii îşi vor face datoria faţă de club.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt convins.” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Altfel nu apăreau. Au făcut o onoare oraşului Hunedoara că au apărut pe 

aceea listă de membri fondatori. 

De această echipă s-a vorbit, probabil, în toată presa locală, presa naţională 
şi în presa internaţională.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Tocmai, de aceea suntem cu dânşii membri fondatori.” 

Dl. Bobou ţanu Dan:  
„Îmi pare rău că încă o dată vă legaţi de numele celor doi membri fondatori.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. vă faceţi iluzii, eu nu m-am legat de numele lor.” 

 

Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „împotrivă” (Szilagyi 
Ana Maria, Bobouţanu Dan). 

Art.1-2 se aprobă  cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „împotrivă” (Szilagyi Ana 
Maria, Bobouţanu Dan). 

Hotărârea nr.143/2009 se aprobă  cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „împotrivă” 
(Szilagyi Ana Maria, Bobouţanu Dan). 

 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
Propune modificarea Anexei nr.3- lista de investiţii, conform tabelului şi anexei 

care au fost puse la dispoziţia consilierilor locali. 
 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz 

favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Se supune la vot amendamentul de modificare a listei de investiţii (Anexa 

nr.3), care se aprobă în unanimitate de voturi. 
 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-15 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.144/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (Demeter Ilie) 
Art.1-4 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” (Demeter Ilie) 
Hotărârea nr.145/2009 se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” 

(Demeter Ilie) 
 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.146/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie)  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz 

favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.147/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.148/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.149/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
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- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz 
favorabil 

- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
„Comisia, după ce a acordat aviz favorabil, dar am un amendament 

personal, am vândut acum câteva luni, în aceeaşi zonă, un teren tot al consiliului local şi l-
am vândut cu 35 euro. Aş face un amendament, să-l vindem şi pe acesta tot cu 35 
euro/mp”. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 

Se votează amendamentul propus de către domnul consilier local Gyorfi 
Jeno:„35 euro/mp”. 

 Amendamentul a fost adoptat,   a întrunit 16 voturi „pentru”. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei pentru 
vânzarea prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă  de  493,0 mp situat  în municipiul 
Hunedoara,  str. Carpaţi nr. 90 , înregistrat în CF Hunedoara nr. 60435 , nr. cadastral  
60435, a constatat următoarele: 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 15 voturi “pentru” 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 16 voturi “pentru” 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 15 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.C.- membru 16 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 16 voturi 
“pentru” 
                  

În urma acestor rezultate, comisia pentru  vânzarea prin licitaţie publică a 
terenului în suprafaţă  de  493,0 mp situat  în municipiul Hunedoara,  str. Carpaţi nr. 90 , 
înregistrat în CF Hunedoara nr. 60435 , nr. cadastral  60435,   este următoarea : 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 
 

                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
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rezervă, pentru vânzarea prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă  de  493,0 mp situat  
în municipiul Hunedoara,  str. Carpaţi nr. 90 , înregistrat în CF Hunedoara nr. 60435 , nr. 
cadastral  60435, a constatat următoarele: 
 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 16 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 16 voturi “pentru” 
      - Homorodean Anca - şef Serviciul impozite şi taxe locale - membru 16 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C.C. – membru 16 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic Serviciul administraţie publică locală – membru 16 
voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia de rezervă pentru vânzarea prin licitaţie 

publică a unor terenuri situate  în municipiul Hunedoara,  b-dul Dacia nr.19 bloc G3, în 
suprafaţă  de 11,0 mp, 10,0 mp respectiv 11,0 mp, este următoarea : 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Homorodean Anca - şef Serviciul impozite şi taxe locale-membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C.C. – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic Serviciul administraţie publică locală – membru. 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.150/2009 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz 

favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Apostolescu Dan:  
„Având în vedere că în zone similare s-au concesionat la un preţ de 11 

euro/mp/an, propun un amendament ca şi acesta să fie la 10 euro/mp/an.” 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 
Se votează amendamentul propus de către domnul consilier local 

Apostolescu Dan:„10 euro/mp/an”. 
Amendamentul  nu a fost adoptat,   a întrunit 12 voturi „pentru” şi 4 

„abţineri” (Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana şi Farcaş Ladislau), astfel se 
votează proiectul de hotărâre în forma iniţială. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
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Art.3 – 12 voturi „pentru” şi 4 voturi „împotrivă” (Gyorfi Jeno, Apostolescu 
Dan, Goghiţă Daniel şi Horvath Zoltan). 

Art.3 al proiectului de hot ărâre nu a întrunit cvorumul legal pentru a 
putea fi adoptat, şi astfel votarea urm ătoarelor articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu 
mai continu ă. 

 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
               -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz 

favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea terenului în suprafaţă 
de 95,0 mp situat în municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor, înscris în CF Hunedoara nr. 
60574 provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1627N, nr. cad. 3081, aferent 
platformelor de expunere marfă şi spaţiilor de acces la magazinul existent, a constatat 
următoarele: 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 16 voturi “pentru” 
       - Homorodean Anca–Şef Serviciu Impozite şi taxe locale– membru 16 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.C.- membru 16 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 16 voturi “pentru” 
       - Nicula Ana- inspector U.A.T.D.C.C. – membru 16 voturi “pentru” 

 
                 În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea terenului în suprafaţă de 95,0 mp situat în municipiul Hunedoara, 
str. Trandafirilor, înscris în CF Hunedoara nr. 60574 provenită din conversia de pe hârtie a 
CF nr. 1627N, nr. cad. 3081, aferent platformelor de expunere marfă şi spaţiilor de acces la 
magazinul existent, este următoarea : 

 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Homorodean Anca–Şef Serviciu Impozite şi taxe locale– membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 
       - Nicula Ana- inspector U.A.T.D.C.C. - membru 
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                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea terenului în 
suprafaţă de 95,0 mp situat în municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor, înscris în CF 
Hunedoara nr. 60574 provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 1627N, nr. cad. 3081, 
aferent platformelor de expunere marfă şi spaţiilor de acces la magazinul existent, 
provenită  din conversia de pe hârtie a CF nr.1627N,  a constatat următoarele: 
 

      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă 16 voturi “pentru” 
           - Popa Anişoara–  inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină contractual  

                                    şi executare silită. – membru de rezervă 16 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C.C. – membru de rezervă  16 voturi “pentru” 
      - Berar Mirabela – consilier juridic Serviciul Administraţie publică locală 
                                     – membru de rezervă 16 voturi “pentru” 
      - Moise Iulica Dorina – inspector U.A.T.D.C.C. – membru de rezervă 16 voturi 
“pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea terenului în suprafaţă de 95,0 mp situat în 
municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor, înscris în CF Hunedoara nr. 60574 provenită din 
conversia de pe hârtie a CF nr. 1627N, nr. cad. 3081, aferent platformelor de expunere 
marfă şi spaţiilor de acces la magazinul existent, este următoarea : 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte de rezervă; 
      - Popa Anişoara–  inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină contractual  
                                    şi executare silită. – membru de rezervă; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C.C. – membru de rezervă ; 
      - Berar Mirabela – consilier juridic Serviciul Administraţie publică locală – membru de 
rezervă; 
      - Moise Iulica Dorina – inspector U.A.T.D.C.C. – membru de rezervă . 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.151/2009 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func ţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz 

favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea a 16 parcele de teren 
în suprafaţă de 22,3 mp fiecare aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara, situate 
în Piaţa Obor – zona III, pentru construirea de spaţii comerciale provizorii cu destinaţia 
comerţ – mărfuri industriale, a constatat următoarele: 
 
                - Hada Ovidiu Marius– primar  - preşedinte 16 voturi “pentru” 
                - Pascaru Amalia – director executiv – Administraţia Pieţelor 16 voturi “pentru” 
                - Stoica Doina – şef birou Privatizare şi Control comercial 16 voturi “pentru” 
      - Muntean Adriana – inspector de specialitate – Serviciul Administraţia Pieţelor  
                                                 16 voturi “pentru” 
                 - Berar Mirabela – consilier juridic – Serviciul Administraţie publică locală 16  
                                                voturi “pentru” 
                 - Dragotă Iosif – consilier superior Serviciul Urbanism 16 voturi “pentru” 
      - Oboroceanu Eleonora – referent – Serviciul Administraţia Pieţelor  
                                                         16 voturi “pentru” 

 
                 În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea a 16 parcele de teren în suprafaţă de 22,3 mp fiecare aflate în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor – zona III, pentru 
construirea de spaţii comerciale provizorii cu destinaţia comerţ – mărfuri industriale, este 
următoarea : 

 
                  - Hada Ovidiu Marius– primar  - preşedinte; 
                  - Pascaru Amalia – director executiv – Administraţia Pieţelor; 
                  - Stoica Doina – şef birou Privatizare şi Control comercial; 
 - Muntean Adriana – inspector de specialitate – Serviciul Administraţia Pieţelor; 
 - Berar Mirabela – consilier juridic – Serviciul Administraţie publică locală; 
                  - Dragotă Iosif – consilier superior Serviciul Urbanism; 
 - Oboroceanu Eleonora – referent – Serviciul Administraţia Pieţelor.  

 
                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea a 16 
parcele de teren în suprafaţă de 22,3 mp fiecare aflate în domeniul public al municipiului 
Hunedoara, situate în Piaţa Obor – zona III, pentru construirea de spaţii comerciale 
provizorii cu destinaţia comerţ – mărfuri industrial, a constatat următoarele: 
 

 -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 16 voturi “pentru” 
 -  Palaghiu Doina Larisa – inspector - Serviciul Administraţia Pieţelor 16 voturi “pentru”  
 -  Tătaru Olga  - inspector – Birou Privatizare şi Control Comercial 16 voturi “pentru” 
 -  Axinte Simona – referent – Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate 16 voturi “pentru” 
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 -  Toma Anamaria – consilier – Serviciul Administraţia Publică Locală 16 voturi “pentru” 
 -  Muntean Ioan – consilier superior -  Serviciul Urbanism 16 voturi “pentru” 
 -  Romcea Ion Vasile – inspector - Serviciul Administraţia Pieţelor 16 voturi “pentru” 

  
În urma acestor rezultate, comisia de rezervă, în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea a 16 parcele de teren în suprafaţă de 22,3 
mp fiecare aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor – 
zona III, pentru construirea de spaţii comerciale provizorii cu destinaţia comerţ – mărfuri 
industrial, este următoarea : 

 
 -  Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte;  
 -  Palaghiu Doina Larisa – inspector - Serviciul Administraţia Pieţelor;   
 -  Tătaru Olga  - inspector – Birou Privatizare şi Control Comercial; 
 -  Axinte Simona – referent – Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate; 
 -  Toma Anamaria – consilier – Serviciul Administraţia Publică Locală; 
 -  Muntean Ioan – consilier superior -  Serviciul Urbanism; 
 -  Roncea Ion Vasile – inspector - Serviciul Administraţia Pieţelor; 

 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.152/2009 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).  

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.153/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui  consilier local  Bobouţanu Dan care prezintă Nota de fundamentare. 
„Este o cerere a Asociaţiei non-profit, „Fotbal Club Hunedoara”, asociaţie la care 

reamintesc, municipiul Hunedoara este membru fondator. De ce 10 ani?  Se doreşte 
atragerea unor investitori, care în anumite discuţii au condiţionat ca asociaţia să aibă baza 
sportivă pe o perioadă cât este posibil de lungă. Şi atunci, vor veni să completeze acel 
buget, care dă atâtea bătăi de cap. Eu îmi menţin punctul de vedere al asociaţiei, am iniţiat 
nota de fundamentare. Acesta a fost singurul motiv, altul nu a existat.” 

 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz 

favorabil 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl.Gyorfi Jeno:  
„Eu cred că dacă l-am votat pe celălalt, interesul pentru acesta a scăzut. 

Acest proiect îl anulează pe cel votat?” 

 
Dl.Bobou ţanu Dan:  
„Nu îl anulează pentru că perioada diferă. Se va pune în aplicare cel care are 

o perioadă mai mare de timp. Dacă acest proiect pică va rămâne perioada de 1 an. Dar, 
dacă va trece se va aplica perioada de 10 ani.  

Îmi cer scuze, nu am vrut să vă pun în încurcătură, atunci când am făcut nota 
de fundamentare nu era pe ordinea de zi un proiect similar.” 

 
D-na Vasilescu Tatiana :  
„Având în vedere că toate comisiile au dat aviz favorabil, chiar dacă avizul 

comisiilor este consultativ, mă gândesc că va trece acest proiect în unanimitate.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş vrea doar să fac o menţiune la ceea ce domnul consilier Bobouţanu, 

iniţiatorul acestui proiect a menţionat: dânsul a ştiut, i s-a explicat, cel puţin eu i-am explicat 
de ce îmi menţin punctul de vedere pentru 1 an.  

A ştiut de la început, când a venit cu propunerea, a ştiut că voi face şi eu un 
proiect de hotărâre, i-am promis că îl punem pe lista proiectelor. Aş vrea să-l asigur că 
orice investitor va veni, să investească în Hunedoara, dacă dovedeşte că va face investiţii, 
vom face modificările necesare pentru prelungirea contractului. 

Deci, acesta nu este un motiv să-i împiedice.  Orişicând, dacă vor să 
investească în baza sportivă, sunt bine veniţi, chiar îi rugăm să vină. Vom face astfel o 
rectificare, astfel vom mări perioada de dare în folosinţă a bazei sportive, la 3 ani, la 10 ani, 
la cât se doreşte, de către cei care vor investi.” 

 

Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se întruneşte : 5 voturi „pentru” (Szilagyi Ana Maria, Bobouţanu 
Dan, Munteanu Gigi, Baloşin Nicolae, Vasilescu Tatiana), 7 voturi „împotrivă” (Cazan 
Florin, Apostolescu Dan, Goghiţă Daniel, Neamţiu Ioan, Zuberecz Richard, Horvath Zoltan, 
şi Demeter Ilie) şi 4 „abţineri” (Hepuţ Teodor şi Farcaş Ladislau, Gyorfi Jeno şi Chiş-Şerban 
Ana Aurelia)  

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi 
astfel votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  
 -    d-lui  consilier Bobouţanu Dan care prezintă Nota de fundamentare. 
„ Este vorba despre acelaşi subiect, în linii mari. Bugetul l-aţi primit şi dvs., 

aceasta este suma necesară ca activitatea Asociaţiei „Fotbal Club Hunedoara” pentru un 
an competiţional, o echipă de seniori şi juniori, pentru Liga a IV-a şi 3 echipe de copii.  
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 În sală se află şi Vicepreşedintele Asociaţiei „Fotbal Club Hunedoara”, domnul 
Horia Paştiu, pe care l-aş ruga să explice, dacă dvs,. aveţi întrebări la buget. Pentru că el 
este constituit altfel decât acel buget pe care l-aţi votat. Deci, în loc de 1 miliard jumătate 
din cât aţi fost dvs.  de acord, s-a propus ceea ce s-a calculat aici. Dacă dvs. consideraţi că 
sunt întrebări, domnul Paştiu vă poate răspunde.  

Putem de exemplu să explicăm ce înseamnă asistenţă medicală.”  
 
D-nul Paştiu Horia:  
„La asistenţa medicală, este vorba de 32 de etape, sunt 16 tur şi 16 retur, deci 

32 de etape şi am considerat  că trebuie plătit medicul care asistă echipa.”  
 

D-na Chi ş-Şerbana Ana Aurelia:  
           „Deci medicul care asistă echipa este plătit cu 250 de lei? Atunci am şi eu o 

nelămurire, mai jos scrie: medicamente 3.000 lei.” 

D-nul Paştiu Horia :  
„Este vorba de medicamentele care trebuie să existe la echipă într-un an 

competiţional, cu 44 de jucători, plus antrenorii. Este vorba şi de trusa pe care trebuie să o 
aibă şi medicul. La toate sumele este vorba de anul competiţional, deci nu până la sfârşitul 
anului 2009.” 

 
               D-na Chi ş-Şerbana Ana Aurelia:  

           „Aici văd: 20 de asistente medicale, la 850  lei fiecare.” 

Dl.Bobou ţanu Dan:  
„Este  vorba de 20 de etape, de asistenţă medicală.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

            „Aş dori lista la apă minerală, apă sau suc, de câte 12 lei sticla.” 

D-nul Paştiu Horia:  
„Este de fapt vorba de baxuri.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „500 de baxuri?” 
 
D-nul Paştiu Horia:  
„Sunt 6 sticle, a câte 2 litri, este cam 12 lei un bax,  sunt 12 litri, eu am dat o 

sumă estimativă. Nu sunt cantităţile foarte clare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deci, ce aţi prezentat dvs. aici este o listă a cheltuielilor, nu un buget? 
 
D-nul Paştiu Horia:  

                „Da, sunt cheltuielile necesare de efectuat.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Mai am o întrebare, pe care o adresez domnului consilier. Aţi identificat şi 

provenienţa banilor? Sau numai ne-aţi listat cheltuielile. Ne trebuie sursa….” 
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D-nul Paştiu Horia:  
„Vă spun, în momentul de faţă de unde ar putea veni banii. Este vorba de 

domnul Lucescu care va plăti echipamentul la toate loturile…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule Paştiu, eu sunt de acord, în principiu,  cu cheltuielile dvs., noi astăzi 

nu votăm cât se va cheltui, ci votăm cât alocăm de la bugetul local. S-a votat deja, dar, 
dacă consilierii consideră că mai există alte surse, din bugetul local, asta trebuie stabilit 
acum. 

Deci, cheltuielile clubului, sunt convins că pot fi mai mari, decât posibilitatea 
municipiului să plătească. 

Acest fapt nu trebuie să ne oprească pe noi să demarăm, prin toate eforturile, 
acţiunile referitoare la acest club. Dar, aceşti bani trebuie identificaţi, de unde se vor plăti 
din bugetul  municipiului Hunedoara. 

Cheltuielile acestea eu nu sunt neapărat împotrivă să se facă, dar trebuie să se 
stabilească cota exactă, cât plăteşte municipiul Hunedoara, ca un membru fondator din 
această asociere şi cât vor plăti ceilalţi doi.” 

 
Dl.Bobou ţanu Dan:  

             „Repet încă o dată. Nu este vorba de o societate comercială. Atâta timp cât eşti 
membru fondator, poţi să plăteşti singur şi poţi să mai ai 2 nume, pentru că legea îşi 
impune, când te înregistrezi la judecătorie, minim 3 membri fondatori. Când am făcut acest 
proiect, împreună cu Mihai, şi aţi votat  în unanimitate, am spus clar: să nu se repete istoria 
cu o societate comercială, care la un anumit nivel ajunge să vândă un jucător în altă parte, 
pe o sumă mare de bani şi există tot felul de conflicte de interese aici, Primăria Hunedoara 
poate să gestioneze situaţia măcar la nivelul Ligii a IV-a, care este cea mai mică ligă în 
care te poţi înscrie. 

Dacă dvs. spuneţi că nu există, v-am înţeles domnule primar, v-am înţeles 
perfect. Propun să votăm.” 

 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-  

„Comisia  de buget nu a găsit poziţii corespunzătoare în bugetul actual al 
municipiului, pentru a finanţa această listă de cheltuieli. Nu au fost prezentate resursele. 
Nu putem să aprobăm lista, fiindcă nu există nici o poziţie în bugetul municipiului care să 
acopere aceste cheltuieli.” 
                -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 
 

Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se întruneşte : 5 voturi „pentru” (Szilagyi Ana Maria, Bobouţanu 
Dan, Munteanu Gigi, Balosin Nicolae, Vasilescu Tatiana), 7 voturi „împotrivă” (Cazan 
Florin, Apostolescu Dan, Goghiţă Daniel, Neamţiu Ioan, Zuberecz Richard, Horvath Zoltan, 
şi Demeter Ilie) şi 4 „abţineri” (Hepuţ Teodor şi Farcaş Ladislau, Gyorfi Jeno şi Chiş-Şerban 
Ana Aurelia)  

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi 
astfel votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
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                    La punctul 17  - Prezentarea adresei înaintată de Federaţia Autorităţilor Locale 
din România  privind organizarea cursului de instruire la distanţă adresat consilierilor locali, 
înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.39254/13.08.2009. 

 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Aveţi formularul la documentaţia pe care aţi primit-o fiecare..” 
 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Pagina web a instituţiei care este?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„www.primariahd.ro”                                                                                             
 
 La punctul 18 -  Diverse. 
               
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Aş avea o rugăminte, cât se poate mai repede, să facem un proiect de  

hotărâre să putem să ne integrăm cu hotărârea aceasta în ton cu celelalte localităţi din 
Hunedoara, referitor la apa meteorică.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Luni va fi postat pe site-ul primăriei pentru dezbatere publică, vor trece cele 

30 de zile, iar în şedinţa următoare, când se poate facem o şedinţă extraordinară……” 

D-nul Gyorfi Jeno:  
„Lumea este nemulţumită…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acesta este cadrul legal…” 
 
D-nul Hepu ţ Teodor:  
„Îmi pare bine că până la urmă s-a reparat partea de drum de la cantina 2 iar  

gurile de canal au fost aduse la nivel cu drumul.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vreau să vă spun că unul din faţa facultăţii, l-a numit o doamnă canalul 

Hada.” 

 D-nul Hepu ţ Teodor:  
„Doream să mai pun în discuţie şi drumul de la gară spre magazinul 

Kaufland, şi acolo există gurile pentru gaz care nu sunt la nivel cu drumul. 
Nu ştiu cine răspunde de la primărie cu întreţinerea drumurilor, am ridicat o 

problemă: pe strada C. Davilla, din cauza unor denivelări la conductele de scurgere, există 
un cămin care se surpă. Dacă vine o maşină mare în zonă, în mod sigur acolo va rămâne. 
Eu am anunţat, dar nu au fost să vadă despre ce este vorba. Domnul Dragotă ştie… „ 

 

D-nul Dragot ă Iosif:  
„Eu am anunţat colegii. Eu întâmplător stau în zonă, domnul consilier a ridicat 

problema şi eu am anunţat pe domnul Mârfu.” 
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D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Eu am ridicat unele probleme, ca şi consilier local, şi nu s-a luat nici o 

măsură.” 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vreau să vă rog ceva domnilor consilieri, când faceţi o astfel de sesizare, vă 

rog să-mi faceţi şi mie o notă, să pot să-I urmăresc, fiindcă se întâmplă. Ori au prea mult 
de lucru, ori au prea mult de stat, unul din motive este. Trebuie să verificăm din care 
motive nu se rezolvă problemele. 

 Este inadmisibil să se cunoască o problemă şi să rămână nerezolvată. Eu vă 
garantez ceva: puteţi să-i sunaţi de 100 de ori, dacă nu-i controlăm aşa se va întâmpla.” 

 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Noi facem sesizări şi nu se ia nici o măsură. Eu am avut sesizări telefonice şi 

nu s-a luat nici o măsură. Cetăţenii au rămas cu impresia că eu nici măcar nu am sunat la 
primărie.”  

 
D-nul Hepu ţ Teodor:  
„Mai am o problemă de ridicat: vechea cantină restaurant, nu se poate 

verifica cine o  are în proprietate? Trebuie să schimbăm aspectul, acolo este un focar de 
infecţie.” 

 
D-nul Dragot ă Iosif:  
„Am făcut două adrese la proprietar. Ştim că este din Arad. Trebuie să 

mergem personal acolo să-l găsim acasă. Deci, proprietarul care figurează în evidenţa de 
la impozite …” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  

        „Începem cu amenzi şi dăm amenzi până le luăm clădirea…” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Nu ştiu pe cine invocaţi ca proprietar, dar din informaţiile mele, care nu sunt 

oficiale, acolo proprietar este o bancă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este un domn care a pus această clădire gaj la bancă…” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Vă spun acest lucru pentru a evita o anumită situaţie. Domnul acela probabil 

că va da banca în judecată, fiindcă a făcut proces-verbal de predare primire… este bunul 
meu în gaj la tine…poate spune că nu îl mai vrea înapoi şi va cere şi daune pentru cum 
arată… deci, nu ne putem adresa proprietarului ci băncii care deţine această clădire …..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar noi nu am fost informaţi, ca instituţie, că dânsul nu mai este proprietar.” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Eu vă spun acest lucru pentru a evita o anumită situaţie.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Neavând o evidenţă clară, asta este o poveste…între noi, dar neavând un 

document clar….” 
 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Trebuie să avem grijă cui ne adresăm, să putem rezolva problema.. Nu doar 

să facem adrese…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceea persoană este proprietar până îi ia banca clădirea.” 
 
D-nul Hepu ţ Teodor:  
„Fosta alimentară de la piaţă, nu poate trece înapoi în domeniul pieţei?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„A trecut…” 
 
D-nul Hepu ţ Teodor:  
„Când se va amenaja?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Când vom găsi bani, este în proprietatea noastră.”  
 
D-nul Hepu ţ Teodor:  
„Dacă tot s-au alocat bani pentru Festivalul Berii, nu putem găsesc bani şi 

pentru o cameră video şi un videoproiector? Când aprobăm proiecte, de exemplu, cel care 
a fost pe Carpaţi, să-l putem vedea pe un ecran… am dori să trecem la o prezentare mai 
modernă..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Există aceste aparate, dar nu toţi proiectanţii ne trimit în format electronic 

proiectele. Noi am transmis proiectanţilor cererea dvs., în viitor nu le vom primi 
documentaţiile  dacă nu vor depune şi în format electronic. Atunci le vom putea prezenta.  

Dar dacă ei nu ne prezintă formatul electronic, noi nu avem cum să vi le 
prezentăm în acest format electronic.” 

 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Aş dori să discut aceeaşi problemă pe care a ridicat-o şi domul Gyorfi: apa 

meteorică. 
În primul rând: în luna iulie anul curent, cetăţeanul a plătit o cantitate de bani 

pe această apă din mai multe motive. Iar dvs., în hotărârea de consiliu pe care o veţi face 
trebuie să ţineţi cont de ce ne spune Asociaţia Naţională de Meteorologie.  

Localitatea Deva are punct de meteorologie unde se face calculul acestei 
cantităţi de apă căzută. Simeria aparţine tot de Deva, iar noi Hunedoara aparţinem de 
Topliţa. Evident că arealul fiind mult mai mare,  vorbind de zonă de pădure,  între dealuri, o 
zonă unde plouă şi mult şi des. Este evident că această cantitate diferă foarte mult de 
Deva, de exemplu.  

Dacă o să vă uitaţi cu atenţie, Deva a plătit în iulie 85,4 l/mp., iar Hunedoara 
a plătit 181,4 l/mp, cu toate că noi ne aflăm la o distanţă de 18 Km faţă de Deva.  
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Noi suntem socotiţi la punctul de colectare, de înregistrare, de la Topliţa, care 
se află la distanţa de 24,5 Km. 

Cred că ar trebui să ne gândim: ori să reînfiinţăm acest punct care a fost 
lângă Grădina Zoologică, ori să cerem să ne facă şi nouă socoteala după cei de la Deva. 
Nu mi se pare corect faţă de cetăţenii municipiului Hunedoara. 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În documentaţia care va fi pusă pe site luni……aceste lucruri sunt deja 

făcute.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Dacă aţi ţinut cont de acest lucru, aş dori să vă mai gândiţi, dacă vi se pare 

logic ceea ce spun, de ce apa meteo are acelaşi preţ ca şi apa de canal.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu are.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Ba da, să controlaţi şi îmi veţi spune dacă nu am dreptate, e un punct de 

vedere. Trebuie să existe o diferenţă de preţ, în primul rând aţi şi mărit preţul de la 0,33 lei 
la 0,68 lei. Eu înţeleg, apa meteo se scurge în canalizare, dar să nu uităm, în momentul în 
care apa din canalizare, foarte murdară, apa de ploaie este foarte curată şi pe undeva se 
mai diluează din această apă din canalizare. Nu trebuie să foloseşti la staţia de la 
Sântuhalm aceeaşi cantitate de substanţe pentru a o face potabilă. 

În afară de aceasta, mai există un aspect, nu ştiu dacă nu cumva staţia de la 
Sântuhalm nici măcar nu funcţionează. Din câte ştiu este în reabilitare. Dar ei bagă preţul 
de cost pentru că tratează această apă. Nu ştiu, nu fac nici o acuzaţie, întreb. 

Dacă funcţionează este OK, dacă nu funcţionează şi totuşi apa este plătită de 
către cetăţean ca şi cum ar fi tratată, este o mare problemă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Mai ales că o plăteşte ca şi cum ar fi murdară, aici e problema. Ea e curată, 

sau aproape curată, provenind din ploaie şi i se ia preţul ca şi când ar fi preţul pentru 
canalizare.” 

  
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Dacă la coeficientul de curgere, nu se poate umbla, fiind valori naţionale, în 

schimb există o mare diferenţă şi un disconfort la buzunarul cetăţeanului, pentru cei care 
locuiesc în blocuri cu terase, unde există acele blocuri cu 10 etaje. Aceştia au canalizare 
directă, pe coloana blocului şi unde se scurge apa direct în canal,  deci în principiu nu ar 
mai fi la fel de murdară. Vorbim şi de blocurile cu 4 etaje care au acoperiş, care au burlane 
de scurgere. 

 Cei de la blocurile cu 4 etaje, plătesc prea mult, pentru că de fapt apa, atunci 
când se scurge nu se duce direct în canal, se scurge în pământ. Acum, nu toată cantitatea 
de apă din pământ ajunge în canalizare. 

Dar în momentul în care se aplică coeficienţii, se ajunge la concluzia că acest 
cetăţean trebui să plătească mai multă valoare la apa meteorică decât la apa potabilă 
consumată.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aici există o problemă: asociaţiile de locatari şi persoanele private care 

locuiesc la case nu au stabilit ceva cu cei de la Apa Prod. Dânşii au o relaţie contractuală, 
nu s-a stabilit că aceea apă de la streaşină nu merge în canalizare, ci merge pe 
proprietatea dânşilor, în zona verde, etc. 

Atunci când s-a încheiat contractul, dacă se menţionează faptul că există 200 
m de asfalt, se presupune că această suprafaţă  are canalizare. Astfel sunt taxaţi după mp. 
şi după cantitatea de asfalt, după preţul stabilit de către consiliul local. 

Noi putem să micşorăm aceste preţuri.”  
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Dacă cele spuse la final, cu scurgerea, cu taxa, pot fi înţelese, se pot ajusta, 

vă rog foarte respectuos ca această problemă, locul unde se înregistrează cantitatea de 
apă să fie schimbat. Acolo este problema, gândiţi-vă, în luna iulie, de la 85 de litri/mp  cât 
plăteşte Deva, cetăţeanul din Hunedoara plăteşte 181,4  l.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, ce s-a întâmplat luna trecută, au fost două lucruri, a 

plouat extraordinar de mult la Topliţa şi în acelaşi timp s-a mărit şi preţul la canalizare.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Noi suntem acţionar la Societatea Comercială Apa Prod şi de fapt ne cam 

furăm cetăţenii.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Domnule consilier, nu ştiţi cine a făcut această arondare la Topliţa?          

A.N. M.-ul?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi vom  face o adresă în care le vom cere să fim, în cel mai rău caz, să ni 

se dea cotele de la Deva.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Domnule Primar, Haţegul, de exemplu, precipitaţiile le înregistrează la postul 

fluviometric  Haţeg. Hunedoara este înregistrează la Topliţa. Are Haţegul şi Hunedoara nu. 
Deva şi Simeria la Deva. Între Deva şi Simeria este o distanţă de…..  ” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Centrul de meteorologie  din municipiul Hunedoara a fost închis de către 

sediul central, nu de către noi. Deci noi nu avem şi atunci ar trebui să ne asociem cu Deva, 
cu Simeria. Este cel mai corect.” 

 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Vă mulţumesc.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu am vrut doar să ridic o problemă pe  care ar trebui să o luăm în 

considerare.  Fiindcă s-a vorbit de sport, avem 2 cereri. Aici avem câţiva reprezentanţi, 
antrenori şi sportivi, din domeniul boxului, avem deci cereri prin care ni se solicită susţinere 
financiară. 
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Revenim la aceeaşi problemă pe care am avut-o înainte. Trebuie să găsim şi 
sursa de finanţare. Avem o cerere din partea Clubului de Box, Asociaţia Judeţeană de Box 
Hunedoara, domnul antrenor Captari Ilie, care este prezent, prin care ni se solicită să 
premiem sportivi. Unul dintre aceştia este prezent aici, domnul Poczo Iulius Florin – Loc I 
Cupa României şi Loc I  Campionatul Naţional de Seniori. Sumele solicitate nu sunt 
extraordinar de mari, dar nici mici.  

Am dori să studiaţi cererile, pentru ca noi, cei care propunem şi aprobăm  
proiecte de hotărâri să avem în vedere toate sporturile.  

 Mulţumesc domnilor prezenţi că au avut răbdare să stea până la sfârşitul 
acestei şedinţe. Mi s-a spus că dacă avem bani să acordăm pentru  fotbal, de ce nu putem 
să găsim resurse şi pentru celelalte sporturi? De ce un consilier care a fost implicat în 
sportul dânşilor nu ar susţine un proiect şi pentru ei? 

Facem un proiect de hotărâre să le alocăm fonduri? 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Da, nu încape discuţie, este vorba de un campion naţional. „ 
 
D-nul Captari Ilie:                      
„Vă rog să îmi daţi voie să vă prezint situaţia de la noi de la Hunedoara. 

Avem mai mulţi campioni care reprezintă Hunedoara, mai nou şi felele noastre reprezintă 
Hunedoara…. 

Oriunde mergem în ţară suntem bine văzuţi, respectaţi pentru ceea ce facem 
şi m-am gândit că Primăria Municipiului Hunedoara ar trebui să acorde puţin mai multă 
atenţie sportului acesta. 

Ştiţi că la acest sport nu vin copii care au o situaţie materială bună. Este 
păcat să nu încercăm să-i ajutăm să le acordăm mai multă atenţie. 

Avem foarte multe rezultate, numai anul acesta obţinute de copiii aceştia, 
care au muncit toată vara şi nu s-au ales, până la urmă, cu nimic.  Eu personal, nu cred că 
este vorba despre o sumă exorbitantă pentru un oraş ca al nostru.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu personal, ţin să vă mulţumesc pentru implicarea pe care o aveţi şi de 

aceea am vrut să veniţi aici să vedeţi că nu e numai părerea mea, este şi a colegilor.  
 Eu am certitudinea că vom depune toate eforturile să  găsim resursele 

pentru a se acorda aceste premii.”  
 
D-nul Captari Ilie:                      
„Eu personal, cred că cel mai bine ar fi să avem un club sportiv municipal, în 

cadru căruia Primăria să fie principalul acţionar, să răspundă de sportul municipal, deci 
pentru toate ramurile sportive.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Daţi-mi voie să reamintesc un subiect care nu e aşa de plăcut.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Acela în care este vorba de Primărie şi de Clubul de Fotbal?” 
  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Daţi-mi voie să vă spun că am scos de pe ordinea de zi un proiect în care 

erau incluse toate sporturile, domnule consilier. 
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Iar, dvs., când aţi auzit că noi lucrăm la acel proiect aţi venit cu o propunere, 
împreună cu domnul consilier Leu, să faceţi un club în care Primăria să fie asociat, dar 
numai pentru fotbal.” 

 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Să fie membru fondator, domnule primar,  nu asociat, este o diferenţă.” 
  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da, membru fondator şi finanţator.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Nu ne opreşte nimeni să facem un club sportiv municipal, chiar o să fim de 

acord.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Bine, dar trebuie să fiţi conştienţi, în cazul acela, sumele se vor împărţi 

corespunzător. 
Întrebarea mea este: credeţi că era important? Pentru că deja aceşti sportivi 

sunt campioni, de o vreme. De ce dvs. şi domnul consilier Mihai Leu, care ar trebui să 
cunoască situaţia, eu cred că o cunoaşte, de ce nu aţi propus să îi ajutăm pe aceşti copii, 
prima dată?” 

 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Eu nu cunosc situaţia, dar cu siguranţă, acum auzindu-l pe domnul antrenor, 

mă pot implica, aşa cum m-am implicat la clubul de fotbal. 
Ce faceţi îmi imputaţi mie că m-am implicat la un club de fotbal? 
 Nu creaţi o diversiune….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu. Nu creez nici o diversiune.  
Credeţi că este oportun, în situaţia dată, pentru că  sunt mai multe cluburi şi 

mai multe  domenii de sport, să revenim cu aceea propunere de a înfiinţa un club 
municipal, pe care l-am scos de pe ordinea de zi şi să excludem fotbalul? 

Eu am scos fotbalul din acest club, să demonstrez colegilor mei că eu nu am 
avut nimic împotriva acestui club de fotbal. 

Deci pot să introduc luna viitoare proiectul prin care se înfiinţează acel club în 
municipiul Hunedoara,în care să introducem toate sporturile care sunt active în  momentul 
de faţă în municipiul Hunedoara, mai puţin fotbalul?” 

 
D-nul Gyorfi Jeno:  
„Eu sunt de părere să premiem aceşti sportivi.” 
 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Dvs. aveţi un club?” 
 
D-nul Captari Ilie:                      
„Există, dar este Club Sportiv Şcolar, organizat la nivel se asociaţie 

judeţeană.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar, noi am putea, dacă se găsesc sursele necesare, dacă există 

bunăvoinţa noastră, în felul acesta să alocăm fonduri, măcar în sume mici. 
 Eu am fost la club, nu au saltele, nu au saci de box…." 

 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  

„Eu consider, mai ales fiindcă fac parte din Comisia de învăţământ, cultură, 
sănătate, sport, cred că nu ar fi lipsit de importanţă ca pe tinerii care au rezultate deosebite 
în activitatea sportivă să-i invităm aici şi să-i premiem, să le recunoaştem meritele. Chiar 
dacă un singur tânăr a obţinut un premiu, pe acela îl putem invita, sunt sigură că nu este 
vorba de sume exorbitante, şi astfel impactul asupra tânărului va fi foarte mare. 

S-ar simţi altfel, da sunt campion naţional, sunt recunoscut de către consiliul 
local, de către Primarul Hunedoarei.” 

 
  D-nul Captari Ilie:                      
  „Eu m-am gândit un pic mai departe. Pentru un titlu de campion european, 

la o medalie mondială, să acordăm, din partea primăriei o bursă pe un an de zile. Nu cred 
că este vorba despre o sumă exorbitantă. Este o bursă pentru un campion.” 

 
D-nul Bobou ţanu Dan:  
„Această discuţie poate fi tema unui proiect de hotărâre, sigur, suntem de 

acord, veniţi vă rog cu propuneri concrete.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                    „Eu sunt de părere că sportivul Poczo Iulius Florin, prezent la şedinţă merită 
toate aplauzele noastre.” 
 

  D-nul Captari Ilie:                      
„Este campion numai de 6 ori campion naţional.” 

 
  D-na  Chiş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

MINUTA 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 27.08.2009 
 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării 
sumei de 28.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru perechile care au 
sărbătorit sau vor sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 

Hotărârea nr.141/2009 se aprob ă  în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu 

titlu gratuit, pe termen limitat,  a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului 
sportiv „Michael Klein” din municipiul Hunedoara, în favoarea  ASOCIAŢIEI „FOTBAL 
CLUB HUNEDOARA’’, cu sediul în Hunedoara, B-dul Libertăţii, nr.17, judeţul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.142/2009  se aprob ă  în unanimitate.  
 
Punctul 3 al ordinii de zi  – Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării 

sumei de 610.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea 
susţinerii ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în anul competiţional 2009-
2010. 

Hotărârea nr.143/2009 se aprob ă  cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi 
„împotriv ă” (Szilagyi Ana Maria, Bobou ţanu Dan). 

 
Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului 

local al municipiului Hunedoara, pe anul 2009.     
Hotărârea nr.144/2009 se aprob ă în unanimitate. 
 
Punctul 5 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi 

desfăşurării în municipiul Hunedoara a manifestării „FESTIVALUL  BERII”,  în perioada 
04.09. - 06.09.2009. 

Hotărârea nr.145/2009  se aprobă cu 15 voturi „pentru” şi o „abţinere” 
(Demeter Ilie). 

 
Punctul 6 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind repartizarea unei  

locuinţe convenabile situată în municipiul Hunedoara. 
Hotărârea nr.146/2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 

fezabilitate şi a  sumelor necesare pentru realizarea obiectivului de investiţii „Bloc  de 
locuinţe pentru tineri destinate închirierii – etapa II, strada Alexandru Vlahuţă nr. 16A, 
municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara”. 

Hotărârea nr.147 /2009 se aprob ă în unanimitate.  
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Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unor Convenţii de Parteneriat  între Municipiul Hunedoara şi Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Hunedoara, precum şi  între Municipiul Hunedoara şi Agenţia 
Judeţeană pentru Ocuparea Forţei de Muncă. 

Hotărârea nr.148 /2009 se aprob ă în unanimitate.  
 
 

                     Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a 
unor terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Hotărârea nr.149/2009 se aprob ă în unanimitate  . 
 

                     Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaţie publică a  terenului în suprafaţă  de 493,0 mp situat  în municipiul Hunedoara,  str. 
Carpaţi nr. 90 , înregistrat în CF Hunedoara nr. 60435 , nr. cadastral  60435.  

Hotărârea nr.150/2009 se aprob ă în unanimitate (vot secret art.3) 
 
Punctul 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  

concesionării   prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  16,0 mp situat în b-dul 
Corvin nr.9 A din municipiul Hunedoara, înscris în CF Hunedoara 60728 , provenită din 
conversia de pe hârtie a CF nr. 1194N, nr. cad. 2733, nr.top 2064/55/61. 

Art.3 al proiectului de hot ărâre nu a întrunit cvorumul legal pentru a 
putea fi adoptat, şi astfel votarea urm ătoarelor articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu 
mai continu ă. 
 
                   Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 
licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 95,0 mp situat în municipiul Hunedoara, str. 
Trandafirilor, înscris în CF Hunedoara nr. 60574 provenită din conversia de pe hârtie a CF 
nr. 1627N, nr. cad. 3081 aferent platformelor de expunere marfă şi spaţiilor de acces la 
magazinul existent.  

Hotărârea nr.151/2009 se aprob ă în unanimitate (vot secret art.2) 
 

Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre   privind aprobarea închirierii 
prin licitaţie publică a 16 parcele de teren în suprafaţă de 22,3 mp fiecare aflate în 
domeniul public al municipiului Hunedoara, situate în Piaţa Obor - zona III, pentru 
construirea de spaţii comerciale provizorii.  

Hotărârea nr.152/2009 se aprob ă în unanimitate. (art.2 vot secret)  
 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru  modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 274/2005, privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor 
din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.153/2009 se aprob ă în unanimitate.   
 
Punctul 15 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  privind aprobarea dării în 

folosinţă pe termen de 10 ani a bazei  sportive „MICHAEL KLEIN”, cu titlu gratuit, către 
Asociaţia „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’.  
                     Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi 
astfel votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
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Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării 
sumei de 532.855,39  lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susţinerii 
ASOCIAŢIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în anul competiţional 2009-2010. 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi 
astfel votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
 

Punctul 17 al ordinii de zi – Prezentarea adresei înaintată de Federaţia 
Autorităţilor Locale din România  privind organizarea cursului de instruire la distanţă 
adresat consilierilor locali, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub 
nr.39254/13.08.2009. 

 
 Punctul 18 al ordinii de zi Diverse.     

 
 
 
 

 
                                        SECRETAR, 

Aurel Raţă-Bugnariu 

 
                                                                                    


